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Tisztelt Elnök Asszony!

A Hazszabály 91 . §-a alapjátn bejelentem, hogy kérdést kívánok
feltenni „Helyes-e a kűlfőldieket érintő munkavállalási engedély
kiadásának szabályozása?" címmel Burány Sándor Munkaügyi
Miniszter úrhoz . Akérdésemre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Cr!

Választókerületeinkből megkereséssel fordultak hozzánk azon
xnunkáltatők, akiknek a munkavégzés ük jellegéből fakadóan a
tárgykört érintő jogi szabályozás egyértelmű hátrányt okoz .

Nem elvitatva a hazai munkaerőpiacon fellelhető helyzet
megoldására irányuló törekvéseket, kérdésként mégiscsak az
merül föl, hogy olyan munkaadónál, amelynek székhelye egy
munkaügyi központ illetékességí területéhez köthető, viszont a
munkavégzés jellege megrendeléstől függ és adott, más - a
megrendelő lakóhelyén, településén - telephellyel nem rendelkezik
- hisz nem szükséges - miért minősítik engedély nélküli
foglalkoztatásnak a hatályos jogszabályok alapján .

A közelmúltban az egyik mu~_ ..caügyi központ felelős vezetője
akként nyilatkozott, hogy akár az egész ország tea-ületére meg
lehet kérni a hatósági engedélyt, mely megadására ilyen
esetekben csekély az esély .

K/4297 .



Konkrét példával alátámasztva: egyéni építési vállalkozó székhely
szerinti hatósági engedéllyel rendelkező foglalkoztatottjait más
megyében, más településen miért vonják eljárás alá engedély
nélküli foglalkoztatás miatt. E tekintetben megitélésúnk szerint a
jogszabályban foglaltak, és a jogalkalmazás nem illeszkedik a
gazdasági és üzleti életben egyébkénit szokásos ügymenethez-

Tisztelt Miniszter ŰrI

Kérdésünk tehát az, hogy Ón szerint helyes-e a külföldieket érintő
munkavállalási engedély lfladásának szabályozása?

Várjuk megtisztelő válaszát .

Budapest, 2003. június 5 .
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